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Целью статьи является выявление главных причин противоречий между исполнительной 
и законодательной властью на территории Северо-Восточного административного округа 
Москвы (далее — СВАО Москвы). Автором на основании ранее неопубликованных архивных 
материалов раскрываются основные причины конфликта между Бабушкинским райсоветом 
и префектурой СВАО Москвы. Результаты проведенного исследования заключаются в обоб-
щении значительного массива архивных данных о деятельности органов исполнительной и 
законодательной власти на территории СВАО Москвы в период 1991–1993 гг. Кроме того, вы-
сказаны предложения по дальнейшему исследованию темы о конституционном кризисе власти 
в России в 1993 г.
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The purpose of the article is to identify the main causes of contradictions between the executive and 

legislative powers in the territory of the North-Eastern Administrative District of Moscow (hereinafter NEAD 

of Moscow). Based on previously unpublished archival materials, the author reveals the main causes of the 

conflict between the Babushkinskiy district council and the prefecture of Moscow North-Eastern Administrative 

District. The results of the study consist in summarizing a significant array of archival data on the activities of 

executive and legislative authorities in the territory of the North-Eastern Administrative District of Moscow in 

the period 1991–1993. In addition, suggestions were made for further research on the constitutional crisis of 

power in Russia in 1993.
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